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Agendapunt: 5. Programmabegroting 2021-2024 
Onderwerp : F50

De raad van de gemeente Meerde in vergadering bijeen op 9 november 2020, gehoord de 
beraadslaging,

constaterende dat:
Sinds enige tijd Meerde formeel is aangesloten bij de cleantechregio. Hier loopt momenteel 
een interessant project om de verhoudingen op de Noord-Zuid as te verstevigen.
Binnen de cleantechregio wordt door Apeldoorn en Epe hard gewerkt aan een fietssnelweg, 
de F50, welke komt te liggen op de Noord-Zuid-as. Of eigenlijk is dat de halve Noord-zuid-as 
en mist ons deel van die as tot Hattem.

Van mening dat:
Het is goed voor de samenwerking over de volledige Noord-Zuid-as, het is goed voor de 
infrastructuur en de fietsers en het is goed om actief te participeren in een project dat door 
de Provincie gedragen wordt.

verzoekt het college van burgemeester en wethouders om:
1. in overleg te gaan met de gemeente Epe en de provincie Gelderland en te onderzoeken welke 

mogelijkheden er zijn om de F50 fiets snelweg vanaf Epe via Meerde naar Hattem en verder aan 
te leggen.

2. De raad hierover in het eerste kwartaal 2021 nader te informeren

en gaat over tot de orde van de dag,

Namens de fractie van CDA 

Joke Grotenhuis

- 9 NOV. 2020


